
Sammanfattning	från	styrelsemöte	den	28	april	2022		
	

• Föreningens	ekonomi	ser	fortsatt	god	ut		
	

• Hemsidan	uppdateras	kontinuerligt	med	klubbens	aktiviteter	
	

• Planer	på	en	digital	genetikföreläsning	finns	
	

• E-L	Blom	(SLU)	har	fått	i	uppdrag	att	undersöka	vad	som	hänt	med	svansenkäts	
materialet	
	

• Utbildning,	KM	har	deltagit	på	ett	första	sammarbetesmöte	gällande	utbildning	med	
rasklubbarna	för	CS	och	Springer.	
	

• Ordförande,	BE	informerade	om	
-	SJK	senaste	möte	
-	att	årsmötes	helgen	blev	ett	uppskattat	och	lyckat	arrangemang	
-	de	nya	uppdaterade	Anvisningarna	
-	att	SM	filmen	är	på	G	nu	
	

• JIS	kommer	finnas	på	plats	på	Sweden	Game	Fair	-	SGF	26–28	maj	
	

• JIS	Cupen	kommer	anordnas	på	SGF	27	maj	
		

• Nästa	möte	blir	via	Teams	den	2	juni	
	
För	anteckningarna	står	
Yvonne	

	

	


